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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:1208 Fyrverkeriförbud

Problemet med fyrverkerier som används för att skjuta mot människor har 
eskalerat. På nyårsnatten utbröt raketkaos i flera städer. I Karlskrona och 
Avesta skadades poliser som blev måltavla för raketerna. Även i Stockholm, 
Örebro och Karlskoga blev poliser och ambulanser beskjutna med raketer. Till 
polisen i region Syd kom 200 samtal om fyrverkerier och i Västra Götaland 
144.

Förutom direkt livsfara skapar denna olagliga användning mycket oro och 
otrygghet. Många djur far också mycket illa under den tiden av året på grund av 
allt smällande. Varken kommuner eller polis klarar av att stoppa missbruket 
med hjälp av gällande lagstiftning.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser statsrådet att initiera något slags förbud eller ytterligare begränsning 
avseende försäljning av fyrverkerier till privatpersoner? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-11
Besvaras senast
2021-01-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


